



Dear participants, comrades and friends,

You can find here the zoom links to participate online in the panels of the Brussels European Forum:

**Friday 26th of November:** <https://gene-electra.zoom.us/j/89447076662>

**Saturday 27th of November:** <https://gene-electra.zoom.us/j/84762068653>

You will have access to all sessions with translations in English, French and Spanish. You are invited to participate in the debate by commenting on social media or asking questions in the zoom!

See you online soon!

The European Forum Committee

**EUROPEAN FORUM Brussels**

**The big challenges for the future of Europe – Opening Session**

**WITH:**

 <b>Pierre Laurent</b> (Vice-President of the European Left)	 <b>Dorothy Guerrero</b> (Global Justice Now, COP26 Coalition)	 <b>Jeremy Corbyn</b> (former Leader of the Labour Party)	 <b>Yolanda Diaz</b> (Spanish Minister of Labour) (TBC)
 <b>Chloé Meulewaeter</b> (International Peace Bureau)	 <b>Luca Visentini</b> (General Secretary of the European Trade Union Confederation, ETUC)	 <b>Monica Valente</b> (Executive Secretariat of the Forum of São Paulo)	

**26 NOVEMBER // 16:00 (UTC+1)**

INTERPRETATION IN ENGLISH, FRENCH, AND SPANISH // IN BRUSSELS AND VIA ZOOM  
REGISTER AT [HTTPS://EUROPEANFORUM.EU/BRUSSELS-2021/REGISTRATION-BRUSSELS-2021/](https://europeanforum.eu/brussels-2021/registration-brussels-2021/)

The full programme is available on the [European Forum's website](https://europeanforum.eu). The Forum includes workshops, debates and discussions with the participation of parliamentarians, ministers, academics, trade unionists and political and social activists.



Chers participant(e)s, camarades et ami(e)s,

Voici les **liens zoom** pour participer en ligne aux sessions du Forum Européen de Bruxelles:

**Vendredi 26 novembre** : <https://gene-electra.zoom.us/j/89447076662>

**Samedi 27 novembre** : <https://gene-electra.zoom.us/j/84762068653>

Vous aurez accès à toutes les sessions avec les traductions en français, anglais et espagnol. N'hésitez pas à participer au débat en commentant sur les réseaux sociaux ou posant des questions dans le zoom !

A bientôt en ligne !

Le Comité du Forum Européen

**EUROPEAN FORUM Brussels**

## Les grands défis pour le futur de l'Europe – Séance d'ouverture

**INTERVENTIONS:**

 <b>Pierre Laurent</b> (Vice-Président du Parti de la Gauche Européenne)	 <b>Dorothy Guerrero</b> (Global Justice Now, COP26 Coalition)	 <b>Jeremy Corbyn</b> (Ancien leader du Labour)	 <b>Yolanda Diaz</b> (Ministre Espagnole du Travail) (TBC)
 <b>Chloé Meulewaeter</b> (International Peace Bureau)	 <b>Luca Visentini</b> (Secrétaire Général de la Confédération Européenne des syndicats, CES)	 <b>Monica Valente</b> (Secrétaire Exécutive du Forum de São Paulo)	

**26 NOVEMBRE // 16:00 (UTC+1)**

INTERPRÉTATION EN FRANÇAIS, ANGLAIS ET ESPAGNOL // À BRUXELLES ET SUR ZOOM

INSCRIVEZ-VOUS À

[HTTPS://EUROPEANFORUM.EU/FR/BRUXELLES-2021/INSCRIPTION-BRUXELLES-2021/](https://europeanforum.eu/fr/bruxelles-2021/incription-bruxelles-2021/)

Le programme détaillé est disponible sur le [site web du Forum Européen](https://europeanforum.eu/). Le Forum comprend des ateliers, des débats et des discussions avec la participation de parlementaires, de ministres, de personnalités académiques et de militant(e)s politiques, de syndicats et des mouvements sociaux.